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Zapytanie

w sprawie inwestycji między ulicą Karpia i Wilczym Młynem

Szanowny Panie Prezydencie

W ostatnim czasie w rejonie między ul. Karpia i Wilczym Młynem realizowano
kilka inwestycji. Jedną z nich jest wybudowanie chodnika lub wąskiej drogi od
ul. Karpia w kierunku Wilczego Młyna. Wspomniana droga lub chodnik kończy
się gwałtownie wśród nieużytków.

W związku z powyższym pragnę złożyć uprzejme zapytanie:

1) Co to za inwestycja i czemu ma służyć?

2) Czy wspomniany chodnik będzie jeszcze przedłużany?

3) Czy w najbliższej przyszłości planowane są jeszcze jakieś inwestycje w tej
części Naramowic? Jeśli tak, to jakie?

Z poważaniem

Adam Szabelski
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